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Protokół Nr LI/22 

z LI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 29 grudnia 2022 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

O godzinie 13:00 otworzył LI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił, aby każda osoba zainteresowana udziałem  

w obradach sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad dzisiejszej sesji.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jarosław Maciejewski, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Zastępca Burmistrza Łobżenicy 

Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego 

Centrum Kultury w Łobżenicy Iwona Matejczyk-Obremska, Dyrektor Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot oraz Dyrektor Centrum 

Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w dzisiejszych obradach uczestniczy trzynastu radnych. Dodał, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radni nieobecni: Wiesław Bodetko, Aleksander Tadych. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje co do programu 

sesji. 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali pismo Pana Burmistrza z prośbą o poszerzenie porządku obrad  

o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na najem lokali użytkowych. Powiedział: „Proponuję umieścić jako punkt jedenasty,  

a pozostałe po tym przesuwają się dwunasty, trzynasty i czternasty”. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zarządził głosowanie w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wprowadziła do 

porządku obrad punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy na najem lokali użytkowych poszerzyła porządek obrad  

- punkt jedenasty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu 14 grudnia 2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 

2022 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 2023-2029”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łobżenicy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

lokali użytkowych. 

12. Interpelacje, zapytania radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w dniu 14 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mogli zapoznać się z protokołem z sesji w dniu 14 grudnia 2022 r. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XLIX sesji w dniu 14 grudnia 2022 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych  

w południowej części obrębu Dźwierszno Małe w rejonie Jeziora Stryjewo. Powiedział: 

„Teren ochronny nie jest 40 m, tak jak myśmy uchwalili to uchwałą, tylko jest tam około  

100 m. Poza tym co tam jest dziwne ? Dziwne jest to dla mnie, że tam jest wytyczona droga, 

która prowadzi (…) do płotu Sielanka i praktycznie, jakie zadanie ta droga miałaby spełniać ? 

To tylko zajęcie terenów, ziemi. A przede wszystkim chodzi mi o to, że zbyt daleko jest 

posunięty ten pas ochronny”. 

Kontynuował: „Poza tym uważam, że skrócenie tego pasa ochronnego mogłoby przyczynić 

się do tego, że można by tam było zrobić śmiało ścieżkę spacerową przy jeziorze od strony 

Dźwierszna Małego, od mostu w kierunku nawet i Sielanki, idąc dalej brzegiem jeziora  

w kierunku Gródka Krajeńskiego”. Radny Ryszard Biniak poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Wiem, że kilku radnych zostało tutaj zaangażowanych, ale też powoli skłaniamy 

się do takiego rozwiązania, o którym tutaj Pan Radny mówi i proponuję, żeby zaraz po 

Nowym Roku się spotkać. Powiadomię Pana Przewodniczącego Rady, Pana Radnego, osoby, 

które ze mną na ten temat rozmawiały, żeby jeszcze raz przeanalizować i zaproponować takie 

rozwiązanie, bo uważam, że nie do końca ta propozycja pierwotna jest dobra. Trzeba ten teren 

cały kompleksowo, łącznie z prywatną działalnością, która tam jest prowadzona, potraktować. 

Także do takiego spotkania dojdzie. Powiadomię telefonicznie”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali informację. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył temat odbioru odpadów. Poinformował, że mieszkańcy otrzymają określoną ilość 

worków do zbiórki selektywnej, na pewien okres czasu. Powiedział: „Z tego co wiem i co 

widzę z własnego podwórka, to te ilości worków nie będą ilością wystarczającą”. 

Oznajmił, że do 31 marca 2023 r. będzie możliwość korzystania z worków należących do 

poprzedniego operatora. Mogą one nie zostać jednak w pełni wykorzystane, np. do 

bioodpadów. 

Radny Ryszard Biniak kontynuował: „Uważam, że częstotliwość odbioru tych nieczystości, 

m.in. plastików, jest tak określona, że praktycznie (…) znowu spotkamy się z tym, że zaczną 

nam się zapełniać lasy, bo ilość worków, która jest do tego dana, nie spełni swojego zadania. 

Bo na przykład rodzina jednoosobowa (…) otrzymuje dziesięć worków, a już dwu, trzy, 

czteroosobowa nie ma tej krotności, tylko tam jest parę worków tylko dorzuconych i jak ci 

ludzie mają się zmieścić ? Uważam, że to jest nie tak doszacowane”. 

Zapytał: „Z jakiej racji mają ludzie płacić za worki ? Złotów nie płaci, a tutaj teren ma to 

płacić ?” Dodał: „Ludziom się wyczerpują worki (…) i mają ludzie ładować do lasów ? To 

chyba nie o to chodzi ? Nie wiem, kto kalkulował i na jakiej podstawie ta kalkulacja została 

wykonana, że tylko taka ilość tych worków”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że na forum Związku Gmin Krajny dopytywał o różnice w częstotliwości 

odbioru odpadów oraz o kwestie ilości worków oraz ich dokupywania. Oznajmił: „To co Pan 
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Radny mówi, to (…) z Pana punktu widzenia uzasadnione to co Pan przedstawia, ale  

z matematycznego punktu widzenia, to co mają, dane z odbioru, z gmin, tak nie jest”. 

Powiedział, że niewykorzystane worki będzie można używać do końca marca 2023 r. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja kontynuował: „Jestem w stanie przedstawić wszystkie te 

informacje, które mamy wyświetlane (…) i na piśmie bym mógł to Panu pokazać, bo nie 

sposób o wszystkim mówić”. 

Wspomniał o kwestii wymiany pojemników na odpady. Poinformował: „Były wszystkie 

gminy, te które mają te procedury, oprócz Złotowa, które zostały tym przetargiem objęte,  

i wszyscy przedstawiciele byli i do (…) jednomyślnego stanowiska doszli poza Panem 

Burmistrzem, który wnioskował, ten wniosek, który był u nas tutaj na Radzie zgłoszony, ale 

niestety był sam w tym głosowaniu i pozostałe gminy go przegłosowały”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił: „Jesteśmy w czołówce w zaleganiu, 

niepłaceniu za śmieci”. Zwrócił uwagę na to, że segregacja odpadów powinna być z roku na 

rok coraz większa. Stwierdził: „Jest jakaś poprawa, ale nie aż taka jak powinna być”. Dodał, 

że radny Ryszard Biniak otrzyma informacje przedstawione na forum Związku Gmin Krajny. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Czas pokaże (…) czy tych worków jest za mało. Za dużo pewnie nie. Natomiast 

dlaczego ta dystrybucja będzie tak wyglądała ? Dlatego, że wielokrotnie zwracałem uwagę na 

dystrybucję worków w czasie odbierania odpadów, które były przez tych pracowników 

rzucane na prawo i na lewo z samochodu, walały się po całej Łobżenicy. (…) Worki 

naprawdę stanowią poważny koszt jeżeli chodzi o firmę, która te odbiera odpady”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Panie Burmistrzu, ale to tak nie może być, żeby za niechlujstwo, (...) generalnie 

operatora, żebyśmy my teraz na tym cierpieli, bo wcześniej czy później to się wykaże i zaczną 

się wtedy naprawdę problemy, a uważam, że teraz załatwić tą rzecz, a nie później gdzieś  

w jakiś sposób interweniować i się denerwować”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Pomysł się zrodził, aby te worki dostarczyć jednorazowo na pół roku”. 

Dodał, że w przypadku problemów „będziemy monitować”. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Zapytał, czy będzie możliwość dokupienia dodatkowych worków na odpady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że będzie można zakupić dodatkowe worki, jak już się wyczerpią. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Moim zdaniem śmieci, do tej pory tak jak było, to było super rozwiązanie ze 

względu, że (…) był worek za worek, nie płacił nikt dodatkowo. Ktoś wystawił worek. Worek 

dostał”. Dodał: „Worek za worek powinno być, tak jak do tej pory. Jak nie ma dystrybucji 

takiej to powinno być z Panem Kazimierzem w ZGM-ach ustalony punkt (…) do kupowania 

tych worków”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Pan Kazimierz Wasiak akurat tu w tym nie jest nic związany”. Oznajmił: 

„Pan mówi, worek za worek. To wtedy by wyglądało na to, że nie ma możliwości dokupienia. 

Jeśli jest pewna pula i chcą dokupić to trzeba komuś te pieniążki oddać. (…) Dlatego pomysł 

się zrodził taki i to było na wniosek przedstawicieli gmin, żeby się worki nie walały, ale żeby 

były możliwe do nabycia, większą ilość”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „Na ten moment jest ustalone z Altvaterem tak, że tak jak do tej pory worki 

będzie można odbierać u nas. Będziemy rozdawać te worki”. Dodał: „Będziemy zapisywać na 

listę i Altvater będzie doliczał do kolejnych rachunków te ilości i one nie będą ograniczane”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali materiały. Wpłynęła również autopoprawka Pana Burmistrza. 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2022-2034 oraz w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2022 rok, uwzględniające autopoprawki. Materiały stanowią załączniki nr 8 i 9 do protokołu. 

 

O godzinie 13:31 salę obrad opuścił Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś oraz Przewodniczący 

Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował, że w 2022 r. zaplanowano kwotę 140 tys. zł na rozbudowę oświetlenia we wsi 

Liszkowo. Zapytał, czy środki te przechodzą na następny rok. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła: „W przyszłym roku budżetowym zostaną te zadania wprowadzone do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, te dwa związane z oświetleniem i źródłem finansowania 

będą niewykorzystane w latach poprzednich wolne środki wynikające z art. 217 ust. 2 pkt 6 

ustawy o finansach publicznych. Także na najbliższej sesji w przyszłym roku budżetowym 

zostaną oba zadania wprowadzone do budżetu na rok przyszły”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2022-2034, wraz  

z autopoprawką. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/439/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na 

lata 2022-2034 - wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/440/22 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2022 rok  

- wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Łobżenica 2022 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 

2022 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego (załącznik nr 12 do protokołu). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/441/22 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 2022 

roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 

2023-2029” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, ile posesji nie jest podłączonych do istniejącej kanalizacji, pomimo takiej 

możliwości. Dodał, że „każda jedna podłączona jednostka do sieci to jest również obniżenie 

kosztów dla pozostałych uczestników”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Nie potrafię udzielić odpowiedzi, ile dokładnie przyłączy nowych mogłoby być 

wykonanych do istniejącej sieci”. Powiedział: „Na pewno nie jest to jakaś duża skala, ale 

liczbę tych możliwych przyłączy (…) podam po sesji naszemu tutaj radnemu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie 

przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 2023-2029”. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/442/22 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Łobżenica na lata 2023-2029”, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łobżenicy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Andrzejowi Dziamarze. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że przedmiotem skargi jest nie wykonywanie przez Burmistrza Łobżenicy 

czynności nakazanych prawem polegających na zapewnieniu dostępu do danych  

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego „za 

pośrednictwem usług danych przestrzennych”, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Powiedział: „Komisja jednogłośnie uznała, że Burmistrz Łobżenicy spełnia nakazany 

obowiązek dostępu danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania. Mieszkańcy mają możliwość nieodpłatnego sprawdzenia funkcji działki  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego poprzez aplikację na stronie naszej 

gminy”. Dodał, że komisja uznała skargę za bezzasadną i rekomenduje przyjęcie przez Radę 

Miejską takiego stanowiska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łobżenicy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/443/22 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Łobżenicy, która stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na 

najem lokali użytkowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni mogli zapoznać się z tematem. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos. 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy na najem lokali użytkowych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr LI/444/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem lokali 

użytkowych, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 12 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie było interpelacji. Następnie przeszedł do 

realizacji trzynastego punktu w porządku obrad. 
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Ad. 13 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że na sesji w dniu 25 października 2022 r. zwrócił się z ustnym wnioskiem  

o doświetlenie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Złotowskiej i Ks. Raczkowskiego 

w Łobżenicy. Zapytał, czy Gmina wystąpiła w tej sprawie do Powiatu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Nie mogę powiedzieć na 100%, ale wydaje mi się, że poszedł wniosek do 

Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie realizacji tego doświetlenia przejścia. (...) Po sesji 

przekażę odpowiednią odpowiedź”. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jarosław Maciejewski 

Oznajmił: „Uchwałę budżetową podjęliście już Państwo (…) i gratuluję Wam tego, bo 

spięliście ten budżet”. Podziękował za współpracę Gminy Łobżenica z samorządem 

Województwa Wielkopolskiego. Oświadczył: „Realizacja zadań, które możemy razem 

podejmować, jest istotna i ważna. Dla nas jako samorządu Województwa ważny jest rozwój 

każdego obszaru, każdego regionu, o czym Państwo tutaj na tym terenie doskonale 

świadczycie. Dla mnie wielką chlubą i namacalnym przedmiotem zrealizowania dobrej 

współpracy było otwarcie mostu, w którym miałem zaszczyt uczestniczyć wraz z Panem 

Marszalkiem Krzysztofem Grabowskim”. 

Następnie Pan Przewodniczący Jarosław Maciejewski powiedział, że za chwilę będzie 

rozpoczynał się nabór w konkursie Pięknieje Wielkopolska Wieś - w ramach programu 

Wielkopolska Odnowa Wsi. Samorząd Województwa podjął decyzję o zwiększeniu puli 

dofinansowania. Oznajmił: „Będzie to możliwość dofinansowania do 70 tys. zł, a to ze 

względu na sytuację na rynku, która niestety się wytworzyła w ostatnim czasie, ogromnego 

wzrostu cen i częstokroć niestety budżety samorządów musiały dokładać pieniędzy do tego, 

aby zadania w ramach tego programu móc zrealizować”. 

Pan Przewodniczący poinformował o wsparciu finansowym zadania polegającego na 

przebudowie studzienek kanalizacji deszczowej w ramach drogi wojewódzkiej. Złożył 

również życzenia noworoczne. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wyraził zadowolenie z obecności na sesji przedstawiciela samorządu Województwa 

Wielkopolskiego. 

Zapytał, jak wygląda sprawa obwodnicy Łobżenicy. Dostrzegł potrzebę dokończenia 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 242, wraz z poboczami - na odcinku od Luchowa do 

granicy województwa. Dodał, ze pobocza dróg powiatowych również pozostawiają wiele do 

życzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jarosław Maciejewski 

Poinformował, że przed przyjazdem na dzisiejszą sesję odbył rozmowę z Dyrektorem WZDW 

Panem Pawłem Katarzyńskim.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa poparł stanowisko Pana Dyrektora, że  

w pierwszej kolejności należy zająć się tematem obwodnicy Łobżenicy. Powiedział: 

„Pozostała część, a więc przebudowa tej drogi jak również pobocza, które tutaj kolega radny 

wnioskował w obszarze miejscowości i sołectwa Izdebki, będą jakby drugoplanowym 

elementem. Najważniejszą rzeczą będzie skupić się teraz i znaleźć finansowanie dla 

wybudowania tej obwodnicy Łobżenicy, bo jakbyśmy na to nie patrzyli, myślę, że to jest 

jeden z najważniejszych elementów rozwoju naszego regionu”. 

Pan Przewodniczący Jarosław Maciejewski kontynuował, że należy ułatwić przejazd 

samochodom ciężarowym przez Łobżenicę. Poinformował, że wielu kierowców zgłasza 

uwagi do WZDW. Dodał: „Na pewno dopilnuję i dla mnie priorytetem Szanowni Państwo, to 

Wam mogę zadeklarować, będzie doprowadzenie w jak najszybszym czasie do wybudowania 

obwodnicy Łobżenicy. Pozostała część myślę, że wszyscy zrozumieją, może jeszcze chwilę 

poczekać. Nie jest tam tak tragicznie, a to pozwoli nam na uwolnienie transportu ciężkiego 

tutaj z obszaru miasta”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy dokumentacja na budowę obwodnicy Łobżenicy została już zakończona oraz czy 

zadanie to jest już widoczne w budżecie. 
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Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jarosław Maciejewski 

Oznajmił: „Dokumentacja jeszcze nie jest skończona, a finansowanie staramy się znaleźć, 

gdyż obwodnica została wpisana do tak zwanych dróg, obwodnic, (…) do planu 

rezerwowego”.  

Powiedział: „My jako samorząd Województwa liczymy na zupełnie coś innego. Szanowni 

Państwo. Może wtrącę odrobinę polityki po to, żebyście zrozumieli dlaczego tak ważna 

również jest polityka. Krajowy Plan Odbudowy, pewnie wszystkim znany skrót KPO  

i pieniądze, które już dawno powinny finansować nasze przedsięwzięcia gospodarcze. Tak 

samo jak Wy jako Rada Gminy Łobżenica powinniście odpowiednie stanowisko podjąć  

w sprawie, której my poświęciliśmy jeden z punktów naszej sesji. O tym, że widzimy 

ogromne zagrożenie dla tego typu przedsięwzięć, które opierać się będą o Krajowy Plan 

Odbudowy i zmusić albo wpłynąć na obecnie rządzących, aby wreszcie zaczęli patrzeć na 

rozwój naszego kraju”. 

Pan Przewodniczący Jarosław Maciejewski kontynuował: „Szanowni Państwo. Sami się 

borykacie z problemem oświaty, z problemem dróg i innych rzeczy. Skąd macie znaleźć 

finansowanie dla swoich zadań, jeżeli zostaje Wam obcięty budżet na zasadzie wpływu  

z tytułu podatku PIT, zostaje Wam zmieniona sytuacja w oświacie. Przecież to Wy musicie za 

to zapłacić i z tego trzeba sobie zdawać sprawę. Dlatego my jako samorząd Województwa 

przesłaliśmy do wielu samorządów powiatowych, prawdopodobnie do samorządów 

gminnych, aczkolwiek pewności nie mam, nasze stanowisko w sprawie zagrożenia wpływu 

środków również w nowej perspektywie unijnej”. 

Dodał: „Samorząd województwa jako jeden z pięciu w Polsce podpisał już porozumienie  

z Brukselą odnośnie środków, tak zwanych środków europejskich dla Wielkopolski. Mamy to 

już zagwarantowane, aczkolwiek może to się rozmyć, jeżeli nie zostaną spełnione 

podstawowe warunki, a więc karta praw podstawowych, jak również elementy związane  

z praworządnością. Także tak to na dzień dzisiejszy niestety wygląda. My też mamy tylko  

i wyłącznie taki budżet jaki mamy”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Dziękuję Panie Radny. Ja jednak mimo wszystko nie będę zadowolony z tej 

odpowiedzi, bo Pan mówi, że dotknie Pan polityki. Ja się polityki nie boję, ale wolałbym, 

żeby Pan mówił o swoim podwórku. A ja chciałem zapytać, na jakim etapie jest, jeśli chodzi 

o projekt i dlaczego tego projektu nie ma w budżecie, a inne obwodnice były i to mnie 
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bardziej interesowało. Jeśli chodzi o KPO, o te inne środki, to ja obserwuję i telewizję  

i media. To ja to wiem. Nie chcę tego tematu tu drążyć, bo musiałbym piłeczkę odbić w Pana 

kierunku, a nie o to chodzi nam dzisiaj”. 

Kontynuował: „Mnie bardzo interesuje jeśli chodzi o obwodnicę łobżenicką, a kilka 

obwodnic macie zaplanowanych do robienia, a naszej na chwilę obecną nie ma, bo to też 

między innymi było (…) powodem, że nie było tej dokumentacji. To chyba Pan Radny mi 

przyzna”. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jarosław Maciejewski 

Oznajmił: „Nie. Nie przyznam Panu racji, gdyż (…) dokumentacja jest na etapie 

projektowania, zakończenia jej projektowania. Nie od nas to jest zależne. Jeżeli praca została 

zlecona, praca zostanie wykonana i dla nas to nie stanowi jakby najmniejszego problemu.  

My już szukamy możliwości finansowania tego zadania. Tak jak to już wcześniej 

powiedziałem. Została wpisana ta obwodnica do tak zwanego planu rezerwowego obwodnic 

miast. No ale cóż zrobić. Póki co ten program niestety nie ruszył i ta obwodnica nie znalazła 

uznania w oczach obecnie rządzących. Stąd również próby poszukiwania innych możliwości, 

bo samorząd Województwa, tak jak powiedziałem wcześniej, dba o rozwój również tej części 

północnej Wielkopolski”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Złożył życzenia noworoczne. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Podziękował radnym za współpracę w 2022 r. Oznajmił: „Jesteśmy przykładem samorządu, 

gdzie dwa organy współpracują wzorcowo. Nie boję się tego określenia. Pomimo trudnych 

spraw, trudnych inwestycji, trudnych problemów do rozwiązania w gminie, no to mogę 

powiedzieć, że na sesjach Rady Miejskiej wszystkie sprawy są załatwiane ze strony 

urzędowej tak jak trzeba, bardzo sprawnie i rzetelnie. (…) Mogę wyrazić tylko zadowolenie, 

że potrafimy przy tak dużych oczekiwaniach i przy tak szczupłym no niestety budżecie, przy 

niskich dochodach własnych Gminy, realizować ogromne inwestycje”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy podziękował radnym za wszystkie zmiany budżetowe 

dokonane w 2022 r. oraz Panu Przewodniczącemu Jarosławowi Maciejewskiemu za 

wspieranie Gminy Łobżenica. Powiedział: „Wiemy, ile inwestycji we współpracy  
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z samorządem Województwa, oprócz środków rządowych, jesteśmy w stanie zrobić i te 

ostatnie skromne, ale bardzo ważne 80 tys. zł, do których dołożyliśmy własnych ponad  

120 tys. zł, to przejazd tą newralgiczną naszą aortą, czyli ulicą Wyrzyską, jest na pewno  

o wiele lepszy”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz złożył życzenia noworoczne. 

 

Ad. 27 Zakończenie obrad sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:09 zakończył obrady LI sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołował:         Przewodniczył:  

/-/ Łukasz Sobieszczyk        /-/ Antoni Kapeja 

 

 


